
Milé žákyně, milí žáci, kolegyně a kolegové, rodiče, 

jsem velmi rád, že vás na prahu nového školního roku 2023-2024 mohu 

pozdravit a popřát vám odvahu, trpělivost, silnou motivaci a pochopení na naší 

společné cestě za výchovou a vzděláním. Možná by se slušelo vám popřát 

co nejvíce úspěchů, ale i takový správně uchopený neúspěch může být na vaší 

cestě velmi důležitý. 

Samozřejmě, že zvláštní přivítání náleží těm, kteří jako studenti gymnázia 

vstoupili do naší budovy poprvé, žákům prvního ročníku čtyřletého i osmiletého 

studia. Všichni si uvědomujeme, že přechod na střední školu, do nového 

prostředí a nového kolektivu spolužáků, není jednoduchý. Věřím ale, že učitelé, 

ostatní zaměstnanci školy i vaši starší spolužáci vám se zvládnutím tohoto 

nelehkého kroku svým přístupem pomohou. 

Jako ředitel jsem měl v loňském září pro školu několik přání, při jejichž 

splnění jsem vás žádal o pomoc. Téměř všechna přání se nám podařilo splnit 

s tím, že jedno přetrvává. Je to přání, aby na konci kalendářního roku 2023 byla 

budova po rekonstrukci plně funkční a SMART. Termín se blíží a já pevně věřím, 

že se nám jej podaří dodržet. Chtěl bych vám všem poděkovat za trpělivost 

a pomoc při realizaci. Budeme se snažit, aby i ta poslední etapa, která se týká 

šaten, suterénu, sportovní haly a křídla chemie, probíhala tak, aby dopad 

na chod školy byl co nejmenší. I když to bude klást na všechny velké nároky, 

věřím, že tuto nelehkou situaci zvládneme. Společně se pak budeme těšit 

z výsledku rekonstrukce. Veškeré aktuální informace ohledně probíhající 

rekonstrukce, včetně aktuální fotodokumentace, a případných změnách 

ve výuce najdete na webu školy a dalších komunikačních platformách.  



 

V letošním roce oslaví budova naší školy 120 let a zároveň tomu bude 

30 let, kdy byl škole propůjčen čestný název Gymnázium Dr. Josefa Pekaře. 

Věřím tedy, že se společně sejdeme 10. 11. 2023, abychom si tyto události 

připomněli a společně s širokou veřejností si prohlédli proměny budovy a výuky. 

Školu však netvoří pouze budova, ale jsou to především lidé – žáci, 

pedagogové, zaměstnanci, rodiče, absolventi… Přál bych si, aby přetrvával 

u všech těchto skupin spojených s Gymnáziem Dr. Josefa Pekaře pocit 

sounáležitosti a respektu. Chci, aby žáci naší školy byli nejenom v letošním 

školním roce motivovaní ke studiu, aktivně se podíleli na životě školy třeba 

prostřednictvím svého parlamentu, aby se nebáli využít nových možností 

vycestovat v rámci programu Erasmus a aby dokázali nést za svůj život 

odpovědnost. Nám pedagogům bych přál takové studenty a vám rodičům 

takové děti. Z výše uvedeného je patrné, že bez vzájemné spolupráce 

to nepůjde. 

Takže mi závěrem dovolte vyslovit naději, že se nám všem podaří 

bez komplikací letošní školní rok zvládnout a splnit si naše společná přání. 

 

V Mladé Boleslavi 4. září 2023 

Mgr. Petr Dostál 

 

 


